
 
 

Predlog za dopunu dnevnog reda Skupštine STSV za 7.9.2019. 

Zahtev STK Obilić-Aleva da se na dnevni red doda tačka ,,Sportski objekti odnosno sale u 

kojima se mogu igrati ligaška takmičenja na teritoriji AP Vojvodina“ 

Obrazloženje zahteva: 

Prošle sezone smo izbačeni iz naše sale odlukom protivpožarne inspekcije na zahtev STK Novi 

Sad iz Novog Sada. Od 12 tačaka, 11 smo rešili dok tačku koja se odnosi na procenu rizika od 

požara i eksplozije nismo bili u stanju da rešimo a verovatno neće uspeti da je reše ni ostali 

klubovi na teritoriji AP Vojvodina. Sam papir procene rizika od požara i eksplozije košta oko 

100.000,00 dinara, dobijanjem tog papira traži se da se postavi sistem za automatsku dojavu 

požara koji košta između 5 i 6 hiljada evra. Tražili smo od protivpožarne inspekcije da postavimo 

ampulu za dojavu požara koja košta između 300 i 400 evra i nije nam dozvoljeno, rečeno nam je 

da striktno moramo da uvedemo sistem za automatsku dojavu od požara jer tako nalaže novi 

zakon. U našoj sali imamo ispravan hidrant za vodu sa svom opremom, 4 protivpožarna aparata i 

vatrogasna stanica je udaljena od nas 900m. Hteli smo da obezbedimo prisustvo vatroganse 

službe ispred objekta za vreme utakmice ali protivpožarna inspekcija je sve naše zahteve odbila, 

striktno se držeći novog zakona. Protivpožarna inspekcija nam je dozvolila da treniramo redovno 

u sali, ali da ne možemo da igramo takmičarske mečeve u našoj sali. Pitamo se, koja je razlika 

kada dvadesetoro dece trenira svakog dana a na meču bude prisutno 10 igrača i 10 gledalaca? Na 

stononoteniskim mečevima u Srbiji nema više od 10-20 gledalaca što potvrđuje primer ženske 

reprezentacije koja je igrala meč kvalifikacija za PE protiv Estonije pred 15 gledalaca u 

Beogradskoj areni. Sa sigurnošću tvrdimo da u našoj okolini nijedna sala nema procenu rizika od 

požara i eksplozije i sistem za automatsku dojavu požara (jako malo sala u Srbiji poseduje ovo) 

pa zbog toga ne znamo koju salu da prijavimo za odigravanje mečeva da ne bismo doveli još 

nekoga do sličnog problema.  
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